
Beste Commissie, leden van de gemeenteraad,

Allereerst wil ik u bedanken voor de mogelijkheid om u toe te spreken omtrent de plannen

van een Cruyff Court (voetbalkooi) aan het KEC. Mijn naam is Sander Smolenaers en ik
spreek namens 25 huishoudens aan de Beatrixlaan, waarvan 9 directe omwonenden.

Op 3 maart dit jaar vond er een eerste bewonersavond plaats omtrent het voorstel van een

Cruyff Court. Volgens het handboek van de Cruyff Foundation is dit een belangrijk
meetmoment, en is de uitkomst van de avond een bepalend go / no got moment.
Naast de uitleg over wat de Court inhoudt, werd er door de Cruyff Foundation extra
aandacht besteed aan het feit dat draagkracht van de bewoners essentieel is om het project
te laten slagen. De mening van directe omwonenden weegt daarbij het zwaarst, omdat
zonder hun sociale controle vernieling, criminaliteit, geluidsoverlast etc. zal toenemen.

Er ontstond die avond een discussie tussen vóór- en tegenstanders. Uiteindelijk is de

bijeenkomst vroegtijdig beëindigd omdat het te laat werd. Er is toen beloofd dat de discussie

zou worden voortgezet op een ander moment.

ln plaats daarvan zijn - vanwege Corona - de opbouwwerkers van Punt Welzijn bij directe
omwonenden langs geweest om het draagvlak te peilen. De resultaten daarvan zijn niet
mals; Punt Welzijn vermeldt in de samenvatting richting de gemeente:

"Het overgrote deel vsn de huishoudens geeft aon sterk tegen de realisotie von het Cruyff
Court op de besproken locatie te zijn".

Op advies van Punt Welzijn hebben wij ook nog de meningen gepeild van alle andere huizen

aan de Beatrixlaan. Op 18 juni hebben wij handtekeningen van maar liefst 24

tegenstemmende huishoudens verstuurd naar de gemeente, waaronder 9OYovan de directe

omwonenden2.
Vanuit de gemeente kregen wij enkel een ontvangstbevestiging. Pas na navraag bij Punt

Welzijn vernamen wij dat er een extra bewonersavond gepland ging worden, of in ieder
geval een telefoongesprek met de initiatiefnemers.

Tot onze verbazing ontvingen wij echter op 31 augustus een brief waarin stond dat er op 23

september al een besluit over de komst zou worden genomen. Alle omwonenden waren in
de veronderstelling dat we nog in de go/no go fase zaten.

Verder staan er in het raadsvoorstel een aantal kernpunten die wij weerleggen;

"Bewoners zijn een belongrijke psrtner om de programmering op het court tot een succes te

maken. Om deze smbitie te holen is droagvlak in de buurt essentieel [...]"3
- Er is geen draagvlak onder de directe bewoners, 9Q%is tegen. Voor de duidelijkheid

er is slechts L adres dat vóór heeft gestemd.

- ln plaats van het verbeteren van de leefbaarheid, zal er dus eerder sprake zijn van

polarisatie.

1 Zie Handboek Cruyff Courts, pagina 20
2 Beatrixlaan 4,6,8, t0, t2, 74, L6,18 - van nr. 20 hebben wij later nog een handtekening ontvangen
3 Zie raadsvoorstel "Realisatie Cruyff Court" (DJ-1076576), pagina 3 onderaan



De locatie ligt niet nabij de beoogde doelgroep.

"[...] Er vindt tijdens schooltijden en de uren erno directe en indirecte sociale controle plaats.

In de avonduren wordt er gebruik gemaakt vsn de sporthol in het KEC, waardoor het terrein

ook dan niet verlaten is"a

- Er is alleen toezicht tijdens lesuren.
- De sporthal ligt aan de andere kant binnen in het gebouw en heeft geen ramen. De

ingang ligt aan de Julianalaan. Er is niet eens zicht op, laat staan sociale controle.
- Tijdens schoolvakanties is de school weken dicht. Wie let er dan op?

Denkt u iets te kunnen verwachten van de bewoners?

"De kracht von een Cruyff Court is te vinden in de centrole positie die het inneemt in een

wijk.'6
- De beoogde locatie ligt aan de uiterste rand van de wijk Moesel, naast de

voetbalvelden van Wilhelmina.
- Kinderen van verder uit de wijk worden dus gepasseerd. En zou u uw kind alleen

laten lopen naar de Beatrixlaan, waar's avonds vaak L00 km/u wordt gereden?

- Ballen die uit de kooi vliegen zijn een risico voor de verkeersveiligheid.

Concluderend, dringen wij aan om opnieuw te kijken naar andere locaties, zoals de

Dillenburg of de Blekerstraat. Er is daar veel meer draagkracht en dus potentieel voor een

succesvol Court.

De bezwaren rondom gebiedsvisie zijn geen excuus, aangezien de Beatrixlaan ook onderdeel

is van de herinrichting Keent/Moesel.
Tevens sluit het'Aanvalsplan Armoede',naar onze mening, in mindere mate aan op dit deel

van Moesel; ik verzoek u als gemeenteraad om kritisch te kijken naar de percentages per

wijk in inkomen, woningbezit en niet-westerse achtergrond.

Verder wil ik nog iets persoonlijks zeggen. Voordat wij onze woning 2 iaar geleden kochten,

werd er enkel gesproken over de aanleg van een park. Buurtbewoners ervaren veel stress en

slapeloze nachten doordat er straks elke dag, avond en weekend voor onze deuren overlast

zal ontstaan, op 20 meter afstand van de dichtstbijzijnde huizen.

Er is een overweldigende meerderheid tegen en wij voelen ons compleet genegeerd

Corona is in dit proces ook geen excuus.

Bedankt voor uw tijd
Sander Smolenaers

a Zie raadsvoorstel "Realisatie Cruyff Court" (DJ-1076576), pagina 3 bovenaan
s Zie raadsvoorstel "Realisatie Cruyff Court" (DJ-1076576), pagina 5 midden


